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2. Terugblik 2023 
• Tennisschool Inspire: Teun Kuijken 

• Bestuur:  

• Commissies: Top tennis, TC, GreenJoy, Toss ea  

• Pachter / bar: Maarten Blokland 

• Clubmanager: Richard Lim 

 
 



3. Terugblik 2023 

Inspire 

Tot oktober, zomer ging goed, direct door naar winter 

Bijna niet getennist, zware uitdaging met natte weer. Slecht seizoen, uitdagend voor 
trainers.M et behulp van bestuur, was er extra zaterdag gepland om extra te kunnen 
trainen. Veel onmacht, veel vragen, goede wisselwerking tussen goede dienst leveren 
en toch een boterham te kunnen verdienen. 

Bijna alle groepen hebben tenminste 6 van de 8 trainingen gehad. Keihard duimen 
voor 2e periode.  

Teun is heel happy, over de club, maar ook over de trainers. Raymon is er altijd. 
Alfredo (argentijn) gaat wat minder op de baan maar meer achter de schermen 
doen.  

Belangrijke verandering: overload aan aanmeldingen, inschrijven - planning - 2 
weken van tevoren hoor je of je ingepland bent. Veel teleurstelling, hoe kunnen we 
dat oplossen? Willen een systeem hebben waar je kunt af en aanmelden, nieuw 
boekingssysteem. Nog minpunt is 8 uur ‘s avonds kunnen inloggen om je aan te 
melden en de website lag meteen plat, te veel belast. Oplossing is dat er per 
categorie geboekt kan worden.  

Vraag: Is de tool ook voor leden die geen training hebben?  
Ja, zeker. gewoon naar de website inpire.nl - bookingstool. 

Vraag, wisten we dit al of komt de communicatie nog? 

De ingeschreven deelnemers konden het weten, maar er komt nog communicatie 

Je betaald per training. En is open voor alle leden, ook die niet vaste trainingen 
hebben.  

Vraag: blijft de voorrangsregeling van kracht? 

Antwoord: Ja, maar de nieuwe bookingstool zal hier een mogelijke oplossingen voor 
zijn. Pluspunt: inschrijven voor training is direct bevestigd! 

Opmerkingen vragen? 

Inspire is een hele fijne tennisschool met fijne trainers! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bestuur 

Ambitie: Joy Jaagpad zo mooi en gezond houden als de afgelopen jaren 
 

● Meer leden mogelijkheid geven tot training 



● Meer leden mogelijkheid geven tot spelen van competitie  

● Meer aandacht voor topteams 
 

Vraag: overlast, is er aandacht voor gezondheid van leden ivm stikstof. schermen schelweg. 

gemeente of rijkswaterstaat. Er zijn zorgen binnen de leden. 

 

Vanuit de gemeente komt een groene geluidswal. Maar op dit moment is er nog geen 

concreet plan.  

 

3. Terugblik 2023 

• Commissies:  

 TC,  

• Olaf. Voorjaarscompetitie groot en populair, iets minder teams dan vorig jaar. 
worden alleen volwassen teams geteld. paar jeugdteams stromen door. 
niveau 3,4 / 4. 

voorgaande jaren samenwerking Richard om banen te huren. erg blij mee. 
ook 2 banen op sloterplas. zelfde afstand, kan dus ook spelen buiten de club. 

Dit jaar iedereen kunnen plaatsen. 

Vraag: is dat altijd? verleden vaak mensen uitgeloot. 

Veel mensen ipv najaar alleen voorjaar gaan spelen. De mensen die werden 
uitgeloot zijn bij een ander seizoen gaan aanhaken. 

Najaar is nog wel wat ruimte. vorig jaar experimenten met niveau 5. 

Dit jaar in dezelfde lijnen door. 

Nieuwe leden bij de TC:. Maartje en Eerke. 

Tevreden over huidig team, hecht verband en dagelijks contact. 
desalniettemin met weinig mensen. als iemand stopt, is er wel probleem, dus 
open vraag naar nieuwe commissielid. 

Korte lijntjes met Teun, Olivier, Richard. Erg fijn. 

Ontwikkeling in de competitie, vlucht van zondag naar zaterdag. zaterdag 0 
ruimte en maximaal capaciteit benut, dus zoekende hoe we de zondag beter 
kunnen benutten.  

Oprichting joy jaagpas community, betere communicatie. Whatsapp 
community. centrale manier voor spelers die iemand zoeken om mee samen 
te spelen op speelsterkte. 

Vraag: wordt een soort app? 

Antwoord: Ja bestaat al, link is gedeeld maar vraag ernaar en zoek het op. 

Vraag: kost dit geld? 



Antwoord: Nee dit kost geen geld. Is gewoon een andere indeling van 
Whatsapp. 

Toptennis.  

Trots op onze topteams. heren 4 bijgekomen als team in de hoogste klasse op zaterdag 
heren. Enige club in NL met 4 teams op dat niveau.  

Jonathan heeft weer 3 nieuwe spelers gevonden om de topteams in de breedte te 
versterken. Jonathan gaat er met 6 jaar mee stoppen. David de Goede gaat hem vervangen. 
Dit jaar wordt hij ingewerkt door Jonathan. 

 

Toss,  
• Terugblik: afgelopen jaar heel goed jaar gedraaid. Weinig dagen dat 

we dat banen leeg waren. Zonnige dagen soms mensen teleurstellen 
dat je op ronde 3 moet wachten. Dit jaar Marcel Pekkers erbij 
gekregen als lid van de toss commissie. 

Vraag: Overdag lidmaatschap, mag je dan tossen? 

Nee eigenlijk niet.  

Opmerking: 2 jaar geleden was het grijs gebied en toegezegd door 
iemand. 

Vanuit bestuur is het beleid dat het eigenlijk niet mag. Er is een 
nieuwe leden toss, dus uitzonderingen op de regel. Misschien moeten 
we deze uitzonderingen beter. 

Opmerking: Over hoeveel dagleden hebben we het? 

Er zijn 112 dagleden.  

 

 

• Green Joy ea 

• Afgelopen jaar bezig geweest met allerlei dingen om joy te 
verduurzamen 

oude ballen inleveren om te laten recyclen. Gaat steeds beter. 

Vraag: krijgen we de ballen dan ook weer terug? 

Voor €15,- kan je ze kopen bij renewables. 

We hebben twee leveringen gehad, ongeveer 1500 ballen gerecycled.  

Er  is iemand langsgekomen vanuit sportstroom, die een 
samenwerking hebben met de KNLTB, wat er mogelijk is om stroom te 
verduurzamen. Warmtepomp, regelaars en schakelaars. Rapport is 



met bestuur besproken. Uit voorgekomen dat er dieper onderzoek 
nodig is om het aan te gaan. 

Commissie zelf heeft geen makkelijk jaar gehad met leden uitstroom, 
verhuizing, gezinsuitbreiding, nieuwe baan. Op dit zijn Ronald en Max 
met zijn tweeën. Mochten er mensen zijn die interesse hebben, open 
oproep voor nieuwe leden! 

Vragen opmerkingen? 

 
Vraag: kunnen die blikken van de ballen ook gerycled worden? 

Daar is inderdaad nog geen oplossing voor. Goed idee, wordt 
meegenomen. 

Vraag: lichtmast vraagt veel stroom. Achter de bar zie je niet altijd 
wanneer het uit en aan kan, is het een idee dat er een sensor kan 
komen? 

Goede suggestie, nog niet iets op bedacht. Wat er wel is gebeurd is 
dat de masten nu ledverlichting hebben. 

Opmerking: slimme meter thuis met app om te zien wat verbruik is. 

Ja is ook meegenomen in rapport en wordt meegenomen door 
greenjoy. 

● 55+ commissie 

Vorig jaar 25 deelnemers van 190 leden bij de clubkampioenschappen. Hopen dit jaar op 
weer een mooie opkomst.  

vragen opmerkingen? 

Vraag: Is er een dagtoernooitejs commissies.  

komt zo. 

• Pachter: Maarten Blokland 

• terugblik, positief jaar met allerlei commissies en bestuur. positief resultaat, 
maar niet wat er was gehoopt. najaarscompetitie veel regen, op de zondag 
wordt echt inkomsten gemist. Er is een moeilijke balans tussen zaterdag en 
zondag. 

Inkoop is duur, 20% duurder geworden, dus er komt een prijsstijging aan. In 
vergelijking met ander clubs zijn we alsnog wel goedkoop. Het is helaas niet 
anders. 

Dit jaar, gaan Wessel en Job zich inkopen in het bedrijf. Het wordt een VOF 
met Maarten, wessel en job. Zorgt voor commitment voor komende jaren om 
op te bouwen.  

Josefien heeft fulltime baan als lerares valt soms nog in. 



Dusan komt fulltime in dienst.  

Aankomend jaar goed in personeel. 

Patrick de kok heeft ons vorig jaar uit de brand geholpen. Ander werk 
opgezegd en sinds gisteren toegezegd om vast bij joy te komen werken. Heel 
erg blij! Top kok en fijne vent. 

Vragen opmerkingen? 
Suggestie rustige zondag: tafeltenniscompetitie toevoegen 

Dagtoernooien zijn helemaal top, maar we hebben 1 gehad die half door ging 
ivm regen. Daar zien we veel potentie in. Andere clubs veel succes mee.  

Dagtoernooien 

Dagtoernooien pakt Danielle op, nieuw bestuurslid. 

Vraag: zijn dat knltb toernooien? Zou er een deel voor singles gereserveerd worden? 

Ja dat zijn knltb toernooien, voornamelijk dubbels, maar enkel wordt over 
nagedacht.  

 

Vraag: wat doet een clubmanager? 

de lijm tussen alles. Bestuur, inspire, banen, beschikbaarheid vrij spelen, ballen 
regelen, groundsman, externe events, doet info mailbox, bedrijven die banen willen 
huren, app up to date houden. hij doet veel. 

 

Update Clubmanager (Richard) 

• 32 tennis events (meerdere toernooien, jeugd kampioenschappen, de VJC, 
de NJC en overige events) 

> onze eerste Joy Dagtoernooien 

 

• Bijna 19.000 uur baangebruik geregistreerd (in de periode 1-1-2023 t/m 
31-12-2023) 

> Trainingen  : 5347 uren 

> Afhangen  : 4113 uren 

> Competitie : 3842 uren 

> Toernooien : 2861 uren 

> Toss   : 2349 uren 



> Overige events : 201 uren 

> Onderhoud : 1138 uren 

 
4. Financiën 

• Introductie Renée Brand als lid kascommisie (stemming) 
• sanne en ronald, renee brand komt in plaats van Sanne.  
• hierbij voorstel om renee brand lid te maken voor kascommissie? 

• vraag: jammer dat ze er niet is, krijgen we nog stukken? gek om 
ergens voor te stemmen waar we geen stukken van hebben kunnen 
inzien. dat is best scheef 
 
Ja dat klopt. danielle is binnen club bekend, renee werkt als financiele 
controller bij pathe, register accounter is echt een titel. Kleine 
toelichting over wie ze zijn, maar terechte opmerking dat het slecht 
gecommuniceerd is. 
 
officieel momentje, leden moeten tijdens ALV gekozen worden. 
Opmerking: kan er niet een filmpje of introductie komen? 
 
Formeel wassen neus momentje. 
 
Is er iemand op tegen? Nee! 
Bij deze is Renée aangenommen bij kascommissie 
 
 

• Resultaten 2023 
• Dit jaar geen goed financieel jaar geweest voor Joy. 

 
Structureel hogere kosten dan begroot. Twee pijlers springen eruit: huur 
gemeente banen en elektriciteit. Is minder goed uitgepakt dan dat we hadden 
begroot.Er gaat daarom helaas een contributieverhoging aankomen. 
 
Opmerking: Ik vind dit wel heftig. Hoe kunnen we als joy niet op de energie 
hebben gezeten terwijl we het hadden kunnen aan zien komen. 
Antwoord: Deels eens, we hebben een grote aansluiting. Daar kan niet 
zomaar flexibel in omgegaan worden. Dus daar zaten we aan vast. De 
begroting was inderdaad te laag, maar de mogelijkheden wat we kunnen 
doen zijn helder. 
 
Vraag, hoe kan het dat contributies lager zijn dan begroot? 
Dat heeft er mee te maken dat het aantal volledig betalende leden iets lager 
is uitgevallen. Dagleden zijn toegenomen, dus daar is een onverwachte shift 
geweest.  
 
Vraag: Hoeveel niet betalende topleden zijn er. Waarom hoeven ze niet te 
betalen?  
Antwoord: Omdat we het belangrijk vinden om topspelers aan joy te binden. 
Op andere clubs worden ze betaald om te spelen, bij ons hebben we een 
andere overeenkomst. 
 



Vraag: Als er een toernooi is levert dat dan niks op? 
Antwoord: Een van de redenen dat we dagtoernooien in 2024 gaan doen. er 
zijn nu geen toernooien waar we geld op verdienen. 
 
Opmerkingen: Sponsorgelden, hoe zit dat bij joy? Overal hebben ze veel 
sponsoren. Dat missen we bij joy, we hebben veel leden, er moeten toch 
bedrijven tussen zitten die kunnen sponsoren.  
Antwoord: Sponsering vanuit bestuur moet echt veel meer uitgehaald kunnen 
worden. Daar word dit jaar weer opnieuw over nagedacht, pakketten 
sponsoring. 2022 veel sponsoren benaderd, maar dat bleek voor 2 jaar, dus 
kwam dit niet goed met de begroting mee. Bestuur gaat nieuw leven in de 
sponsorcommissie blazen, ook ivm topteams word er beter nagedacht over 
sponsoring.  
 

• Jaarverslag 2023, inclusief verslag kascommissie 

• Stemmen over decharge verlenen aan bestuur voor het gevoerde financieel 
beleid en de jaarcijfers 

Renée Brand is benoemd, samen met Ronald.  

taak kascommissie rekening en verantwoording controleren en verslag te 
doen namens ALV.  

toegang tot  boekhoudsysteem en jaarstukken kunnen controleren. 
steekproefsgewijs gecontroleerd of alles overeenkomt met wat er in de 
boekhouding overeenkomt. Daarnaast aanvullende opmerkingen gemaakt 
over de inkomsten over sponsoring, of het stallen van een deel van het 
vermogen op een bankrekening die betere rente geven dan waar het nu 
wordt gestalt. 

Verslag gemaakt - Toevoegen aan notulen ALV. 

Onderliggende documenten zijn ook beschikbaar. oordeel over de financiële 
stukken, het geeft een goed beeld over de financiële situatie van joy. 

Opmerking boekhoudsysteem. moet geen doolhof zijn, wat er in de 
jaarverslag staat en welke documenten staan. Het systeem is verouderd, 
penningmeester heeft zelfde opmerking. Dus de vraag is of we een moderner 
boekhoudsysteem kunnen vinden. 

Opmerking: leuk klusje voor Renée? 
penningmeester, ja we gebruiken nu e-captain. we willen liever iets wat 
commerciëler systeem gebruiken. 

traceerbaarheid is soms lastig om te achterhalen. geld retour is vorig jaar via 
contant gegaan. en advies is dat om komend toernooi anders te doen, zoals 
met cadeaubonnen of tikkies. omdat dit overzichtelijker is. 

aandacht voor het innen van bedragen bij debiteuren. als die niet inbaar zijn 
of verouderd moeten ze worden afgeschreven.  

Vraag: wat zijn dit voor debiteuren? 
Leden die nog niet betalen zijn voornamelijk oude leden die opgeschoond 
moeten worden. 

Opmerking: kan het ook vooraf gebeuren. 

Ja kan. 

Opmerking: is er ook samenwerking met incassobureau? 



Ja die is er. 

Vraag: over hoeveel hebben we het dat open staat? 

Het staat nu op 10k.  

Conclusie en advies vanuit de kascommisie om de cijfers goed te keuren. 

Opmerking: kunnen we balans zien? 

Deze worden nu op scherm getoond. Hierbij de balans. 

  Opmerking: het lijkt dat er een groot vermogen is? 

  we gaan naar begroting van 2024. 

  Opmerking: afschrijving clubhuis waarom gaat dat omhoog. 

dit is op advies van fiscalist naar een kortere periode verandert.  

Daarom komt het ook uit op een minder goed ogend resultaat. 

 

Voorstel contributieverhoging. In amsterdam zijn we een van de goedkopere  

clubs. 

  Het zat er al wel aan te komen. De begroting 2024 wordt nu getoond. 

  Komt meer aandacht voor sponsering. Plus aandacht voor verduurzaming. 

  Met deze begroting komen we uit op een 0-begroting. 

   

  Opmerking: nutsvoorzieningen, zijn die vast geklikt. 

  Ja zijn vast t/m eind 2025. 

  Opmerking: upside, hier worden dingen best fors gebudgetteerd. 

  Ja, er wordt nu een stuk conservatiever gekeken. 

 

Vraag greenjoy, subsidiemogelijkheden. die zijn onderdeel van het rapport 
waar komend jaar meer uit zal komen. 

   

Vragen opmerkingen: 

  Vraag: moet contributie verhoging een stemming zijn bij alv? 

  Antwoord: Nee, dit wordt medegedeeld als besluit. 

 

  Formeel stemming dat het bestuur op advies van kascommissie verder kan. 

Kanttekening: 60k verlies is echt fors. Dat is niet alleen verantwoordelijkheid 
van de penningmeester, maar moet de focus zijn van het hele bestuur! Daar 
moet echt scherper op gelet worden. 

  Bestuur neemt de opmerking ter harte en de kritische noot. 

  Charge is gegeven en akkoord! 

 

   

  Verder geen opmerkingen. 



• Begroting 2024 

• Contributieverhoging 2024 

• Stemmen over de begroting 2024 
• Resultaten 2023 
• Kascommissieverslag 2023 
• Contributieverhoging 2024 
• Begroting 2024 

 



5. Update bestuur  
• Wisselingen in bestuur 

• Wieke, Wietse en Jeroen verlaten het bestuur. 
 

• Bestuurslid: Danielle Schuitemaker 
• Korte introductie. danielle is penningmeester clubkampieon commissie al aantal 

jaren actief lid. Bestuur heeft veel moeite met vinden van leden, maar danielle 
kwam zelf enthousiast op bestuur af om hier deel aan te nemen. Waren wel paar 
salmari voor nodig. ze is wat jonger en onderdeel van jonger joy, en neemt 
positieve en goede energie mee. Op dit moment heeft ze twee dingen in 
portfolio, sponsoring en dagtoernooien.  

 
 Officieel stemmen: niemand tegen.  

Vraag: zijn we dan met zijn 5en? is er een minimum 

Er zijn er 5 of 7, om een oneven aantal te hebben. Richard als clubmanager heeft zijn 
draai gevonden en helpt bestuur op moment enorm. Dus met 7 is het wat te veel.  

Vraag: is er een maximale duur voor lidmaatschap van het bestuur? 

Antwoord: Niet officieel maar er is een mondelinge afspraak dat er een commitment 
van 3 jaar minimaal is. We zullen nu weer beginnen met leden vragen om bij het 
bestuur te komen. We proberen te bereiken dat er een natuurlijke doorloop zal 
komen. 

Opmerking Kascommissie: Rob stapt op want heeft 3 jaar gezeten. 
Bij deze oproep dat er iemand nodig is! 

 

 



6. Rondvraag 
Per e-mail zijn er enkele vragen binnen gekomen: 
 

•   Meerdere vragen over de (on)mogelijkheden van indoor tennis in de winter? (Blaashal 
of overkapping) 

• lid is hier mee bezig en gaat subsidies aankaarten en er wordt maandag een 
gesprek gestart wat er mogelijk is. 
 
Opmerking: er is ooit gekeken en de lichtmasten staan ongunstig. 

 
• Zorgen over prijsstijgingen van eten/drinken + staat van het clubhuis qua meubilair en 

schoonmaak  
• Bestuur gaat hierover in gesprek.  
• Schoonmaakt tijdens competitie, is er een bedrijf dat schoonmaakt, dus daar 

is verbetering. 
• toevoeging maarten: meubilair buiten is besteld. Wieke en Wessel hebben er 

vorige week een klap op gegeven. 
schoonmaak: bepaalde momenten, zaterdag, feestavond en zondag ochtend 
is tussen 5 uur en 8 uur is belachelijk duur om daarvoor schoonmaak bedrijf 
te vinden. Is zeker niet ideaal, maar wegens kosten dus geen optie. Er wordt 
echter continu gekeken of er schoonmakers zijn die dit willen doen. 

  Prijzen eten en drinken zijn in onze ogen schappelijk, we staan open voor 
ideeën, maar de prijzen inkoop zijn flink omhoog gegaan dus we kunnen er niet omheen. Tov 
andere clubs zijn we goedkoper. 
 
 

 

7. Sluiting 

opmerking: update website 

Hoe laat begint een ledenvergadering, dit staat niet logisch op website. Vorig jaar werd 
gezegd dat dit aangepakt zou worden, maar er is niks veranderd op de website. 

Een centrale plek waar een agenda staat zou nog steeds een wens zijn. 

Opmerking laddercompetitie. wat is er gebeurd met deze opbrengsten, hoe is dit gegaan. 
Dit is niet vanuit ons georganiseerd, 181 deelnemers die €7,- betalen. Hoe is dit gegaan? 
Was niet bekend bij het bestuur en gaan we achteraan. 

 
2x per jaar in voor en najaar is er laddertoernooi. verwachting dat het nu ook weer zou 
komen. Start zou 23 maart zijn, maar nog niks van gehoord. Hoe staat dat ervoor? 

Bestuur: KNLTB match organiseert dat, dus dat gaat buiten ons om.  
 

Vragen opmerkingen: 

Vraag: Jeroen deed contact met veel van de commissies, hoe zit dat nu? 
Antwoord: Er is nu een whatsapp groep met alle vertegenwoordigers vanuit de commissies, 
zit je daar niet bij trek aan de bel. Han secretaris vanuit het bestuur zit in deze app en zal de 
link zijn om vragen en wensen snel te kunnen schakelen met het bestuur. 



Bij deze vergadering gesloten! 


